
 

 

Zápis ze schůzky SPCHŠ dne 13.6.2023 
 

Zúčastnilo se: 9 zástupců tříd 
Volrábová 6.A, 5.A 
Ondráčková 2.B, 4.B 
Vecková 7.A, 4.B 
Hromadová 1.C 
Šupich 9.A 
Stojnić 3.B 
Kostrounová 3.A, 5.A 
Zemanová 1.B 
+ 1 

+ ředitelka školy Zdenka Chaloupecká 

Ostatní se omluvili. 

Na účtu spolku je 161 793,-Kč (k 12.6.2023) 
 

Zahradní slavnost  
- 21.6., začátek v 16.00 hod. - paní ředitelka upřesní čas začátku na webu a v bakalářích 
- na programu je 7 vystoupení tříd, stánky s občerstvením a produkty kroužků  

Příspěvek na dětský den v družině 
Schválena žádost o příspěvek ve výši 4.139,- Kč na proplacení nákupu odměn 
(dětský den byl kvůli absenci organizující přeložen z původního termínu a konal se 13.6.) 

Návrh na čerpání peněžních prostředků - probere paní ředitelka na schůzce s učiteli 
- nákup knížek 
- odměny pro žáky, kteří nějakým způsobem reprezentovali školu (poukázky do knihkupectví 
?) 
- speciální magnety, kterých je málo 
- pálky a míčky na stolní tenis 

Ostatní informace - odpovědi na dotazy 

- o prázdninách je v plánu oprava staré tělocvičny (zvlněná podlaha) - probíhá reklamace 

- nastoupí nová učitelka matematiky, takže budoucí 6., 8. a 9. třída budou na matematiku 
půlené, 7. třída se dělit nebude (jsou v menším počtu), při rozdělování bude snaha o 
vyrovnané skupiny 

- současná 3. a 4. třída má velký počet dětí ve třídě (30 dětí vč. těch se speciálními 
potřebami) - bohužel s tím nejde nic dělat, jinak je snaha o ideální počet max. 27 - 28 dětí 

- současné 1. třídy není v plánu spojovat  

- výsledky přijímacích řízení žáků 9. tříd - v 1. kole se cca 1/3 nedostala, ale další žáci se 
zase dostali na 2 školy, takže se to ve výsledku vyrovnalo a po 2. kole jsou neumístění jen 
2 žáci 

- asi 5 dětí odchází na 8-leté gymnázium 


